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Vragen van de leden Mei Li Vos en Leenders (beiden PvdA) aan de Minister 
van Financiën en de Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over de 
verkoop van B.V. Schiphol Airport Retail (ingezonden 30 maart 2015) 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de verkoop (privatisering) van 60% van de aandelen 
in een belangrijke dochtermaatschappij van Schiphol, B.V. Schiphol Airport 
Retail?1 

Vraag 2
Wat is de reden dat tot deze deelverkoop is overgegaan? Taxfree retail 
activiteiten waren toch altijd een integraal onderdeel van het succesvolle 
Airport City concept? 

Vraag 3
Hoeveel bedraagt de opbrengst van het pakket van 60% van de aandelen? 
Hoeveel bedroeg in de afgelopen jaren de winst van dit onderdeel, die vanaf 
nu gederfd zal worden? 

Vraag 4
Is deze deelprivatisering ter goedkeuring aan u beiden voorgelegd? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Waarom is deze wezenlijke deelprivatisering niet voorgelegd aan de Kamer? 
Hoe verhoudt dit zich tot het deelnemingenbeleid? 

Vraag 6
Waarom is niet gekozen voor een joint venture met ieder 50% van de 
aandelen? Hoe is nu de zeggenschap van Schiphol geregeld in de bedoelde 
BV en in de (taxfree) retail activiteiten op Schiphol?

1 FD, Schiphol verkoopt 60% van de aandelen van retaildochter, 26 maart 2015
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